
 

   1 juni 2023 Styrelseprotokoll 
 

_______________________________________________________________________________ 

Protokoll fört vid styrelsemöte i Svenska Föreningen för Alkohol- och Drogforskning  
den 1 juni 2023 kl. 12.00 – 13.00 

 

 
 

Närvarande  

Louise Adermark 
Helena Hansson 
Alfhild Grönblad 
Daniel Carlryd 
Kristina Berglund 
Anders Hammarberg 
Frans Schlyter 
Anna Söderpalm Gordh  
Martin Kåberg 

Björn Johnson 
Mats Ramstedt  

 
 
 

Förhindrade 

Nitya Jayaram-Lindström 
Camilla Carpholt 

Wossenseged Birhane Jemberie 
Andrea Capusan  
Emma Claesdotter-Knutsson 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

1. Välkomsthälsning  
Ordförande Louise Adermark öppnar mötet och hälsar alla välkomna.  

 
 

2. Utseende av sekreterare och justeringsperson 
Helena Hansson utses som sekreterare och Anders Hammarberg utses till justeringsperson 
för dagens möte. 

 
 

3. Föregående protokoll.  
Louise Adermark går igenom föregående protokoll.  
 
 

4. Meddelanden 
Inga meddelanden. 
 

 
 

5. Ekonomi.  
 

Aktuellt saldo: 
Sparkontot: 165.271,19 SEK 
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Plusgirokontot: 556.929,23 SEK 
 

Händelser sedan föregående möte; 
- Intäkter på sparkonto: 7 medlemsavgifter á 200 SEK har inkommit den senaste månaden 
- Utgifter för Swish: 30 SEK 
- Utgifter för deltagande i Almedalsveckan: 3000 SEK 
- Utgifter för resa till Skarpö, styrelse: 2495 SEK. 

 
6. Vetenskapligt årsmöte (2023) 

Programmet börjar se helt klart ut! Endast vissa mindre justeringar gällande vilka 
avhandlingar som kommer att presenteras sker vid dagens möte. Uppdaterat program  
kommer att publiceras på hemsidan under kommande dagar.  
 
Programpunkten ”Posterpresentation” diskuteras i förhållande till om registrering via 
anmälan till konferensen verkar fungera eller ej, dels posterkommittés definierade uppdrag 
samt hur många pris som ska delas ut.  Jävsfrågan har diskuterats vid föregående möte och 
vid dagens möte diskuteras om vi inte borde arbeta fram övergripande bedömningskriterier. 
Kommittén som utsågs vid aprilmötet består av Alfhild Grönblad och Kristina Berglund. Vid 
dagens möte beslutades att Alfhild och Kristina ska fram ett förslag till bedömningskriterier 
inför nästa styrelsemöte och utifrån detta underlag fattas beslut kring lämpliga kriterier. 
 
Vid dagens möte enas vi om att det endast bör utses ett ”posterpris”! 
 
Det har redan kommit in anmälningar till det vetenskapliga årsmötet och även 
intresseanmälningar i dessa om att presentera poster – dvs anmälningsförfarandet verkar 
fungera.  
 

7. Nya medlemmar  
Sevtap Gurdal, Lektor i psykologi, Högskolan Väst 

 
8. Hemsidan 

Louise berättar att Frans lagt upp ny information på hemsidan, bla om kommande 
disputationer inom vårt forskningsfält och som kommer att vara möjliga att följa digitalt. 
 
Vi har även ambitionen att bli bättre på att lägga upp kommande events på hemsidan. Vid 
dagens möte ”slås ett slag” för en föreläsning av Mia Ericsson om energidrycker som CERA 
kommer att sända digitalt under hösten.  
 
Frans framför att det vore önskvärt att fler SAD Talks läggs upp på hemsidan. Han påtalar 
även att uppgifter som skickas in till hemsidan för publicering även bör anslås på Facebook. 

 
 

9. Övriga ärenden  
 

Sponsringsfrågan diskuterades. Louise har talat med Nitya Jayaram-Lindström samt Elisabet 
Jerlhag Holm gällande ställningstagande och resonemang som tidigare först i styrelsen 
gällande sponsringsfrågan. Viken av att hålla frågan ”kritiskt levande” är central. Klausuler 
har försökt arbetats fram och presenteras i brev när förfrågning om sponsring riktats till 
olika företag. Louise har fått några exempel på utkast till ”sponsringsbrev” som hon kommer 
att dela med styrelsen och som vi sedan får föra vidare diskussioner kring/utifrån vid 
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kommande styrelsemöte. Inför årets vetenskapliga årsmöte beslutades att tiden är allt för 
knapp för att ta ställning till om sponsringsförfrågningar ska ställas. 

 
Anna Raninen, Systembolaget har framfört önskemål om att SAD nominerar kandidater till 
Systembolagets Alkoholforskningsråd (SRA). Tänkbara namn diskuteras och dessa kommer 
att lämnas till Anna Raninen av ordförande. De förslagna personerna får sedan på egen hand  
inkomma med CV  till SRA. Följande namn förslås: Ana Söderpalm Gordh, Kristina Berglund, 
Martin Stafström och Matilda Hellman. 

 
10. Avslutande av mötet 

 
Nästa styrelsemöte blir 2023-08-17  kl. 12.00 -13.00.  
 
Ordförande önskar alla styrelsemedlemmar en härlig sommar! 

 
 

 
Louise Adermark    
Ordförande                 
                             
 
 
 
 
 
Helena Hansson 
Sekreterare 

 
 
 
 
 
 
Anders Hammarberg 
Justeringsperson 
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